
Den 13. november 2017 

Referent: 

Tina L. Hansen 

 

 

 

Dialogmøde tirsdag den 24. oktober 2017 mellem De 

Vanføres Boligselskab - Ølstykke v/UBSBolig og 
Egedal Kommune 

 

Deltagere: Fra De Vanføres Boligselskab Ølstykke: 

Ejendomsadministrator Michelle Andersen, UBSBolig 

Økonomikonsulent Katja Bømler, UBSBolig 

Driftschef Pia Bakkestrøm, UBSBolig 

 

Fra Egedal Kommune: 

Afdelingsleder Stine Stuhr Jakobsen 

Sagsbehandler Tina Lykke Hansen 

 

Kommunens rådgiver: 

SPJ Rådgivning v/ Søren Peter Jensen 

  

1. Gennemgang af dokumentationspakken 

Der er stor fokus på at få stabil drift. Afdeling 2 er solgt, og lukket ned 

pr. den 31/12 2016. Der arbejdes stadig med driftsfællesskab og 

sammenlægning med DUAB. DUAB har tilkendegivet interesse for en 

fusion, og DVB Ølstykke er interesseret i, at der arbejdes videre med 

processen. 

Boligorganisationen har intet udfyldt i dokumentationspakken. Egedal 

Kommune skal bede om, at den udfyldes næste gang. 

 

Egedal Kommune godkender regnskabet 

 

2. Målsætninger for boligorganisationen 

Der er ansøgt om udskiftning til undergrund på renovationsområdet. De 

skal i gang med renovering af køkkener og el. Der arbejdes stadig på 

driftsfællesskaber og sammenlægning. 

 

3. Indkomne spørgsmål 

Der er ikke på forhånd fremsendt spørgsmål til Egedal Kommune. 

 

4. Evt. 

Der rykkers for anvisningsaftalen, den vil blive eftersendt snarest. 


